
Integracyjne spotkanie sędziów wszystkich dyscyplin 

jeździeckich odbyło się 14 listopada 2014 r. (piątek)

w Any Time ul. Emaus 28b w Krakowie. 



14 listopada 2014 r. w Krakowie odbyło się VI. SPOTKANIE SĘDZIOWSKIE zamykające

sezon jeździecki w Małopolsce. Od samego początku spotkaniom przyświeca cel integrujący
środowisko sędziowskie pod względem towarzyskim, ale istotnym punktem programu jest także
część szkoleniowo-dyskusyjna, gdzie w swobodnej atmosferze dzielimy się nietypowymi
i nierzadko kontrowersyjnymi doświadczeniami.

W trakcie spotkania mieliśmy okazję oglądać ciekawe prezentacje naszych kolegów-

sędziów poświęcone prestiżowym zawodom zagranicznym i krajowym, na których pełnili funkcje
oficjalne. Doświadczenie tym ciekawsze, że wiele informacji dotyczyło tematów głośnych
zawodów „od kuchni”:

Barbara Zygmunt - EQ Life Houghton International, 22-25.05.2014 r.

Bogusława Długosz - Mistrzostwa Europy Dzieci, Juniorów i Młodych Powożących, SO Książ,
21-24.08.2014 r.

Zbigniew Seibt - Światowe Igrzyska Jeździeckie w Normandii (WEG- World Equestrian Games),
23.08-07.09.2014 r.

Małgorzata Melon - Baltica Tour CSI YH1*/CSI 2*/CSI 3* Stadnina Koni Ciekocinko,

05.08-17.08.2014 r.



Ze względów czasowych nie udało się wysłuchać prelekcji Gabrieli Nowickiej o

tegorocznych Światowych Paraigrzyskach Jeździeckich w Normandii, jednakże obiecujemy,
że prezentacja ta odbędzie się w niedługim czasie.

Na spotkaniu gościliśmy również Menadżera Komisji Skoków PZJ Pana Krzysztofa

Koziarowskiego, który przedstawił projekt zmian w Regulaminie Skoków na rok 2015 r.

W spotkaniu uczestniczyły 24 osoby z trzech związków: Małopolskiego,

Podkarpackiego i Śląskiego Związku Jeździeckiego. Obecni i aktywni byli: Katarzyna
Barańska, Magdalena Biżek, Emilia Bożańska, Alek Cyran, Bogusława Długosz, Adam Galuba,
Barbara Galuba, Anna Hadała, Justyna Hołój, Marek Kaźmierczak, Krzysztof Koziarowski,
Magdalena Kryczka, Renata Kurleto, Marta Marcinkowska, Małgorzata Melon, Eulalia
Michalik, Gabriela Nowicka, Izabela Popławska, Beata Romanowicz, Anna Schoen, Zbigniew
Seibt, Jerzy Szumilas, Janusz Wójtowicz, Barbara Zygmunt.



Tegoroczne spotkanie po raz kolejny pokazało, że interesujących kwestii do
omówienia w swobodnej atmosferze jest bez liku. Z powodu ograniczeń czasowych pozostał
niedosyt. Powstał więc pomysł, aby w przyszłym roku wygospodarować więcej czasu na

bezpośrednie rozmowy w części towarzysko-integrującej spotkania.

Serdecznie dziękuję wszystkim przybyłym za poświęcony czas i zaangażowanie.

Ze sportowym pozdrowieniem

Małgorzata Melon


